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 برخی از بازیکنان 
برای پیراهن استقلال 

ارزشی قائل نیستند

 اتحادیه جهانی کشتی میزان  
جایزه نقدی را مشخص کرد 

ایسنا: اتحادیه جهانی کشتی میزان جایزه 
نقدی برای نفرات برتر مسابقات رنکینگ و 
همچنین کشتی گیر برتر سال ۲۰۲۳ را اعلام 
کرد. اتحادیه جهانی کشتی جوایز ویژه  نقدی 
را برای نفرات برتر ۴ رویداد سری رنکینگ در 
سال ۲۰۲۳ تعیین کرد. بر این اساس به نفرات 
طلایی هر رویداد سری رنکینگ که نخستین 
رویداد آن قرار است ۱۵ و ۱۶ به همن در زاگرب 
کرواسی برگزار شود، ۱۵۰۰ فرانک سوئیس، 
مدال آوران نقره ۷۵۰ فرانک سوئیس و به 
هر کدام از نفرات سوم مشترک ۵۰۰ فرانک 
سوییس پرداخت خواهد کرد. اتحادیه جهانی 
در مجموع مبلغ ۳۹۰ هزار فرانک سوئیس 
برای کشتی گیران اول تا سوم در ۴ رویداد 
سری رنکینگ اختصاص داده است. اتحادیه 
جهانی کشتی همچنین در پایان سال ۲۰۲۳ 
به ۳۰ کشتی گیر برتر سال)۱۰ وزن رشته آزاد، 
۱۰ وزن رشته فرنگی و ۱۰ وزن کشتی زنان( 
در مجموع مبلغ ۱۵۰ هزار فرانک سوییس به 
عنوان جایزه پرداخت خواهد کرد که مجموع 
این جوایز ۵۴۰ هزار فرانک )حدود ۵۹۰ هزار 
دلار( می شود. احتساب امتیازات برای معرفی 
کشتی گیر برتر سال ۲۰۲۳ بر اساس مجموع 
امتیازات رنکینگ کشتی گیران در مسابقات 
قهرمانی جهان بزرگسالان، مسابقات قهرمانی 

قاره ای و ۴ رویداد سری رنکینگ خواهد بود. 

خارجازمستطیلسبز

 یک طرفه ترین نبرد در UFC؛  
کمربند سبک وزن به مبارز 

آمریکایی رسید
جاماهال هیل توانست عنوان قهرمانی سبک 
وزن UFC را به دست بیاورد و حریف خود از 
کشور برزیل را شکست دهد. به گزارش استار، 
جاماهال هیل آمریکایی در دوئل برای کسب 
عنوان قهرمانی مسابقات )UFC( در سبک وزن، 
گلوور تکسیرا برزیلی را شکست داد و عنوان 
قهرمانی را به خود اختصاص داد. هیل ۳۱ ساله 
برای اولین بار قهرمان سبک وزن UFC شد. پیش 
از این دارنده کمربند این وزن، یژا پروچازکا از 
جمهوری چک بود که مصدوم شد و داوطلبانه این 
عنوان را از دست داد. در ادامه و اواخر سال ۲۰۲۲ 
میلادی ماگومد آنکالایف روس و یان بلاخوویچ 
لهستانی برای کسب کمربند قهرمانی سبک 
وزن UFC با هم مبارزه کردند که این دیدار نیز 
برنده ای نداشت تا همچنان کمربند سبک وزن 
UFC خالی مانده باشد. در نهایت جاماهال هیل 
آمریکایی توانستت در یک رقابت برتر بر حریف 

خود غلبه کند و این کمربند را به دست بیاورد. 

 

خبـــــر

 تصمیم تکراری ساپینتو بعد از چند ماه 

اخراج سیاوش! 

سالپنجم
شماره1476

آرمان ملی: سیاوش یزدانی که در اوایل نیم فصل نخست 
هم به دلیل انتشار یک توییت در مورد جشن تولد سرمربی 
استقلال از جمع آبی ها کنار گذاشته شده بود حالا برای دومین 

بار از سوی این سرمربی از تیم کنار گذاشته شد.
  تولد

سیاوش یزدانی مدافع استقلال تهران پس از پایان ماجرای 
طولانی و عجیب سربازی توانست در ابتدای فصل به استقلال 
بازگردد. مهرماه گذشته سیاوش یزدانی یک توییت عجیب و 
تند را در واکنش به مراسم تولد ریکاردو ساپینتو منتشر کرد و 
به نوعی با انتقاد از برگزاری مراسم تولد در شرایط کنونی ایران، 
سرمربی خود را »تولد ندیده« خطاب کرد و با کنایه گفت که 
این تیم زمانی »تیم مردم« بود. ورزش سه ۲۱ تیرماه در این 
خصوص نوشت: »همان طور که انتظار می رفت، توییتی که 
سیاوش یزدانی در صفحه شخصی خود منتشر کرد، برای او 
سنگین تمام شد و او نتوانست در تمرین ظهر دیروز تیمش 
شرکت کند. یزدانی برای حضور در تمرین استقلال، راهی 
مجموعه ورزشی انقلاب شد اما پس از اینکه او دقایقی را با 
ساپینتو به صحبت پرداخت، محل برگزاری تمرین را ترک کرد. 
ظاهرا پس از انتشار این توییت جنجالی، ساپینتو در جریان 
انتقاد تند و تیز یزدانی قرار گرفته و به همین دلیل به او اجازه 

حضور در تمرین داده نشد. 

 بازی با سپاهان 
سیاوش یزدانی پس از شکست استقلال مقابل سپاهان 
اظهار داشت: نه من نه هیچ یک از بازیکنان باورمان نمی شود 
که بازی را باخته ایم، مخصوصا در نیمه دوم مستحق پیروزی 
بودیم. شاید سپاهان روی یکی دو اتفاق صاحب موقعیت گل 
شد به سپاهانی ها تبریک می گویم، اما ما در همه فاکتورها از 
آنها برتر بودیم. مساوی هم حیف بود. واقعا باخت تلخی بود. 
تیم ما روی دور بدشانسی افتاده است، روزی که باید سپاهان 
را به راحتی می بردیم یک امتیاز هم گیرمان نیامد. از هواداران 
عذرخواهی می کنم. وی در خصوص اینکه آیا پنالتی سپاهان 
درست بود یا خیر گفت: بله درست بود. یک برخوردی صورت 
گرفت. هم من و هم شهریار پا انداختیم، البته داور می توانست 
پنالتی نگیرد، اما آقای اکرمی تمام صحنه های -۵۰ ۵۰ را به 
سود سپاهان می زد. گل اولی هم که سپاهان زد یک صحنه ای 
در وسط زمین اتفاق افتاد که اصلا هم خطا نبود. همان توپ 
با بدشانسی وارد دروازه ما شد. به نظر من تصمیم اکرمی روی 
گل سپاهان تأثیرگذار بود.  وی در مورد اینکه اکرمی در تمامی 
ضربات ایستگاهی به او گفته بود اگر پنالتی گرفتم طلبکار 
نشوید، گفت: لحن اکرمی خیلی بد بود انگار از اول آمده بود 
که دعوا کند او به جای اینکه بازیکن را آرام بکند ما او را آرام 
می کردیم.  درگیری های زیادی داخل زمین بود و من هم یار 

مستقیم مغانلو بودم و این درگیری ها هم طبیعی بود.  مدافع 
استقلال در مورد اینکه فصل را برای این تیم چطور می بینید، 
عنوان کرد: نیم فصل خوبی را داشت اما متأسفانه مصدومان 
زیادی داریم. ۱۲ -۱۰ بازیکن مصدوم داریم و برخی از افراد 
هم مانند خودم با آسیب دیدگی بازی می کنیم. استقلال بعد 
از جام جهانی بدشانسی زیادی آورده است.  یزدانی در مورد 
اینکه در نیم فصل گذشته از استقلال رفت اما در نیم فصل 
امسال کاپیتان شده است، اظهار داشت: کاپیتان استقلال 
بودن باعث افتخار من است اما کاپیتانی برای من خوش یمن 
نبود. اصلا هم دوست نداشتم کاپیتان شوم چون بار زیادی روی 
دوش من می آورد. متأسفانه امروز باختیم.  وی در مورد اینکه 
صحبت هایی می شد که شاید به سپاهان بیاید آیا این حرف ها 
در بازی امروز تأثیر داشت، گفت: امروز فکر می کنم یکی از 
بهترین بازی هایم بود من همیشه بازی های خوبی را مقابل 
سپاهان انجام می دهم. همه می دانند که من سپاهان را چقدر 
دوست دارم در استقلال هم سختی زیادی کشیدم و به خدمت 
سربازی رفتم. الان که در این تیم هستم خیلی خوشحالم نه 
سپاهان و نه با هیچ تیم دیگری صحبت نکردم و استقلال خانه 
من است. مدافع استقلال در مورد ورزشگاه نقش جهان و گل  
به خودی که مقابل پرسپولیس زد و برابر سپاهان هم پنالتی 
داد، عنوان کرد: نقش جهان برایم بد یمن نیست من دو سال 
بهترین بازی هایم را در سپاهان انجام دادم. بدشانسی آوردیم، 
اما امروز یکی از بهترین بازی هایم را مقابل سپاهان انجام دادم. 
همیشه مقابل سپاهان انگیزه دارم حتی سمت نیمکت این تیم 
نرفتم تا شائبه ای پیش نیاید.  وی در مورد اینکه آیا امیدوار 
است در این جام ملت های آسیا به تیم ملی دعوت شود، گفت: 
تیم ملی را به قول خودمان ول کنید. اتفاقی که فصل قبل افتاد و 
سربازی رفت همین باعث شد تیم ملی را از دست بدهم. آسیبی 
که سیاوش یزدانی در این قضیه خورد شاید سال ها بماند. شاید 
بگویند 8 ماه خدمت کردی و تمام شد اما آسیب روحی آن 
اثراتش سال ها باقی می ماند. هنوز هم نتوانستم خودم را جمع 

و جور کنم و سیاوش گذشته باشم خیلی تحت فشار بودم.  
  تصمیم جدید

تیم فوتبال استقلال در شرایطی دیروز دومین جلسه تمرینی 
خود بعد از دیدار برابر سپاهان را پشت سر گذاشت که سیاوش 
یزدانی، مدافع میانی و کاپیتان این تیم در دیدار برابر سپاهان، 
از سوی ریکاردو ساپینتو اجازه تمرین پیدا نکرد! این اتفاق در 
شرایطی رخ داد که یزدانی پس از مصدومیت محمدحسین 
مرادمند به ترکیب اصلی استقلال راه یافته و در کنار سیلوا 
زوج خط دفاعی استقلال را ساخته بود و حتی مقابل سپاهان 
در اصفهان به واسطه سابقه بیشترش نسبت به سایر بازیکنان، 
بازوبند کاپیتانی آبی ها را هم بر بازو بسته بود. گفته می شود 
ساپینتو روز شنبه تصمیمش مبنی بر کنار گذاشتن این بازیکن 
را گرفته و به اطلاع این بازیکن و باشگاه هم رسانده بود، اما 
سیاوش یزدانی با این استدلال که نمی خواهد از تیم جدا شده 
یا بازیکن دیگری معاوضه شود، دیروز قصد داشت در تمرین 

شرکت کند که این اجازه را پیدا نکرد. 

یک پیشکسوت سپاهان معتقد است که این تیم باید باثبات 
و حساب شده تر عمل کند تا در کورس قهرمانی باقی بماند. 
ابراهیم لوینیان، پیشکسوت تیم فوتبال سپاهان در گفت وگو 
با ایسنا درباره پیروزی سپاهانی ها مقابل استقلال اظهار کرد: 
یکی از فینال های سپاهان همین بازی بود. سپاهان توانست 
هم استقلال را پشت سر بگذارد و بالاتر از این تیم قرار بگیرد 
و هم فاصله امتیازی خود را با پرسپولیس حفظ کند. او ادامه 
داد: بازی پایاپایی بود و هر دو تیم شانس داشتند. خیلی خوب 
شد که بازی برنده داشت چون مساوی به درد هیچ تیمی 
نمی خورد. بازی حساب شده ای بود. نیمه اول سپاهان و 
نیمه دوم استقلال خوب بود اما فوتبال است و فرصت هایش. 
بازیکنان تمام توانشان را گذاشتند اما استقلال نیمه دوم 

بی محابا آمد و در مقابل سپاهان تمرکز کافی را داشت. 
سپاهانی ها می توانستند بیشتر از این هم به استقلال ضربه 
بزنند. این پیشکسوت فوتبال سپاهان درباره روند رو به رشد 
این باشگاه بیان کرد: به نظر من ابتدای فصل با مصدومیت 
فرناندز کمی تیم افت کرد. او عملکرد خوبی دارد و می تواند 
تاثیرگذار باشد. مورایس روی فرناندز حساب کرده بود. سپاهان 
با بازگشت مصدومانش نیم فصل دوم می تواند امتیازات 
دیگری بگیرد. او درباره نقاط ضعف طلایی پوشان گفت: 
سپاهانی ها شرایط خوبی دارند. البته مورایس دفاع را مدام 
تغییر می دهد و این شاید زیاد خوب نباشد. بهتر است به دنبال 
ثبات برویم. مربی دوست دارد بهترین تیم را داشته باشد، اما 
هر تیمی نیاز به هماهنگی دارد و نباید اینگونه تغییر کند. 

البته ما در تمریناتشان نبودیم و در جریان شرایط بازیکنان 
نیستیم اما تغییرات مداوم خوب نیست. لوینیان درباره شانس 
قهرمانی سپاهانی ها عنوان کرد: آنها روی کاغذ شانس قهرمانی 
دارند، اما پرسپولیس تیم آماده ای است. سپاهان اگر با ثبات تر 
و حساب شده تر عمل کند، قهرمانی دور از دسترس نیست. 
این تیم قهرمان یا نایب قهرمان می شود، اما به هر حال فوتبال 
است. رقابت سخت است و شانس و اقبال هم وجود دارد. او 
اضافه کرد: نتیجه سپاهان در بازی رو در رو مقابل پرسپولیس 
تعیین کننده است. البته سپاهان باید تمرکز خود را حفظ کند 
و بازی به بازی جلو برود. قهرمانی دور از دسترس نیست اما 
باید این روند ادامه پیدا کند. عملکرد سینوسی سپاهان را از 

کورس قهرمانی خارج می کند. 

شرط ماندن سپاهان در کورس قهرمانی لیگ برتر فوتبال 

   کلیدی 
مرتضی تبریزی مهاجم تیم گل گهر، یکی از 
نفرات کلیدی تیمش بوده؛ او 3 بار موفق به گلزنی 
شده و 3 مرتبه هم با پاس هایش گل گهر را به گل 

رسانده است. 

      حمایت 
 محمود خسروی وفا رئیس کمیته ملی المپیک با 
حضور در فدراسیون تکواندو و پس از دیدار با هادی 
ساعی رئیس این فدراسیون،  از حمایت همه جانبه از 

این رشته المپیکی خبر داد. 

           امید
در روزی که فرصت به محمدرضا خلعتبری نرسید، 
علی وطن دوست بازیکن ۲۰ ساله اراکی ها که از تیم 
امید اضافه شده، به زمین رفت و نخستین بازی لیگ 

برتری خود را تجربه کرد. 

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
  تسنیم: قضاوت سید رضا مهدوی در دیدار تیم های 
فوتبال هوادار و آلومینیوم اراک، اعتراض اعضای تیم اراکی 
را به دنبال داشت. آنها معتقد بودند مهدوی پنالتی بی موردی 
را به سود هوادار اعلام کرده و اگر خطایی رخ داده، خارج از 
محوطه جریمه انجام شده است. سید مهدی رحمتی سرمربی 
آلومینیوم نیز پس از پایان نیمه اول، قصد داشت فیلم صحنه 
پنالتی را در تلفن همراه خود به داور نشان بدهد که با کارت 
قرمز مهدوی روبه رو شد این اتفاقات، باشگاه آلومینیوم را بر 
آن داشت که اعتراض رسمی خود را نسبت به قضاوت مهدوی 
و کمک هایش ارائه کند. مسئولان این باشگاه در نامه خود به 
فدراسیون فوتبال، به عملکرد دو کمک داور مسابقه یعنی 
امیررضا آشور ماهانی و محمدصالح عرب آبادی نیز اعتراض 
کردند. آلومینیوم در بازار نقل وانتقالات برای جذب بازیکنان 
مدنظر رحمتی تلاش می کند. مسئولان این باشگاه اخیراً 
برای جذب محمد مهدی احمدی، مدافع جوان پرسپولیس 
اقدام کردند که مبلغ اعلامی سرخپوشان برای این انتقال، 
بالاتر از رقم پیشنهادی آلومینیومی ها بوده و خرید احمدی 
را به بن بست نزدیک کرده است. پوریا آریاکیا بازیکن فعلی 
تراکتور تبریز، دیگر گزینه مهدی رحمتی بود که مسئولان 

تراکتور با فروش این بازیکن مخالفت کردند. 

بیــنالمــلل
  به گزارش مدیاست، ناپولی به درخشش خود در فصل 
جاری رقابت های سری A ادامه داد. تیم محبوب بندر ناپل در 
هفته نوزدهم این رقابت ها به مصاف سالرنیتانا رفت و توانست 
با دو گل به پیروزی دست پیدا کند تا جایگاه خود را در صدر 
جدول رده بندی مستحکم تر کند. شبکه آماری اوپتا اعلام کرد 
که ناپولی سومین تیم در تاریخ رقابت های سری A است که 
در نیم فصل به امتیاز ۵۰ و یا بیش تر می رسد. پیش از این هم 
یوونتوس و اینتر توانسته اند که چنین رکوردی را در نیم فصل به 
ثبت رسانند و در نهایت قهرمان شوند. ناپولی با هدایت اسپالتی 
با اقتدار قهرمان نیم فصل شد و این باعث شده است تا هواداران 
تیم، امید زیادی به قهرمانی تیم در پایان فصل داشته باشند. 
آخرین باری که ناپولی توانسته است که قهرمانی در سری A را 
به دست آورد به سال -۱۹۹۰ ۱۹8۹ برمی گردد که با درخشش 

مارادونا توانست به این عنوان دست پیدا کند. 
  روزنامه اکیپ فرانسه نوشت که نیمار بعد از جام جهانی 
از نظر روحی و جسمی در شرایط خوبی به سر نمی برد و 
این به نگرانی بزرگ برای تیم قبل از رویارویی بزرگ 
با بایرن مونیخ در لیگ قهرمانان اروپا تبدیل شده است. 
به گزارش اکیپ، نیمار در جام جهانی ۲۰۲۲ نتوانست با 
تیم ملی فوتبال برزیل عملکرد خوبی داشته باشد. نیمار 
در قطر هم مصدوم شد و هم اینکه برزیل از صعود به نیمه 
نهایی بازماند و وداعی زود هنگام با این رقابت ها داشت تا این 
بازیکن هم از نظر جسمی و هم از نظر روحی در شرایط خوبی 

قرار نداشته باشد. روزنامه اکیپ در گزارشی 
نوشت که نیمار در شرایط روحی و جسمی 
خوبی به سر نمی برد و این به یک نگرانی بزرگ 
قبل از رویارویی با بایرن مونیخ در لیگ 

قهرمانان اروپا تبدیل شده است. در 
گزارش اکیپ آمده است که گالتیه نگران 
وضعیت نیمار است و می ترسد که این 
بازیکن نتواند در بازی رفت برابر بایرن 
مونیخ که سه هفته دیگر برگزار می شود 
در شرایط خوبی قرار داشته باشد. طبق 
اعلام اکیپ، نیمار هم چنان از ناحیه 
مچ پا احساس درد دارد و حذف از 
جام جهانی هم باعث شده است تا او 
از نظر روحی در شرایط خوبی نباشد.  

دیدگـــــاه
تمامی دیدارهای پرسپولیس حکم فینال دارد

محمودکلهر
کارشناس فوتبال  

پرسپولیس مقابل ذوب آهن هم مانند چند هفته گذشته 
بسیار با فکر و خوب بازی کرد و در نهایت نتیجه و ۳ امتیاز 
را کسب کرد. یحیی گل محمدی در نیمه اول ذوب آهن را 
محک زد، اما در نیمه دوم با تعویض های خوبی که داشت 
گره بازی باز شد و پس از ورود سروش رفیعی این بازیکن 
بلافاصله پایه گذار گل شد. پرسپولیس مقابل تیمی همچون 
ذوب آهن که خیلی خوب دفاع می کند، تمامی شیوه های 
گلزنی را امتحان کرد و موقعیت های گلزنی زیادی هم 
داشت. سرخپوشان این فصل در اکثر بازی ها فوتبال خوبی 
ارائه می کند و مقتدر بازی می کند. در نیمه دوم که متعلق به 
مربیان است، تأثیرات فنی در تیم زیاد بوده و مالکیت توپ و 
میدان را در اختیار دارد.  در این فصل مسابقات لیگ برتر چند 
تیم شانس قهرمانی دارند، اما پرسپولیس در بین این تیم ها 
فراز و نشیب کمتری را داشت و بهتر از رقبای خودش فوتبال 
بازی می کند. با اینکه ۱۴ هفته به پایان رقابت های لیگ برتر 
باقی مانده است، اما پرسپولیس با وجود این بازیکنان در 
درون دروازه، دفاع، هافبک و خط حمله لیاقت و استحقاق 
قهرمانی را دارد. در مجموع پرسپولیس تمام ابزار را برای 
قهرمان شدن دارد. محمد عمری یکی از محصولات نخبه 
آکادمی پایه پرسپولیس است که باید خیلی زودتر در تیم 
بزرگسالان به کار گرفته می شد، اما با این حال گل محمدی 
به خوبی از قدرت تکنیکی، سرعتی، شوت زنی و گلزنی او 
در خطوط تهاجمی تیمش بهره می برد. مربیان لیگ برتر 
باید شجاعت داشته باشند و از بازیکنان جوان در ترکیب 
خودشان استفاده کنند تا هرچه زودتر این بازیکنان نخبه 
به سطح اول ایران معرفی شوند. بازیکنان زیادی در فوتبال 
ایران حضور داشتند که با ارائه بازی های چشم نواز در رده 
سنی پایین، بعد از مدتی با افت شدید مواجه شدند. باید 
بیشتر به این بازیکنان جوان توجه شود تا آنها به حاشیه 
نروند و روند فوتبالی خودشان را کماکان در اوج ادامه دهند.  
تمام بازی ها برای پرسپولیس حکم فینال را دارد و مصاف 
با فولاد خوزستان در اهواز بازی سختی خواهد بود. جواد 
نکونام مربی خوبی است که این فصل تیم بسیار مستحکم و 

قدرتمند را راهی لیگ برتر کرده است. 

 شاه محمدی: 

پرسپولیس برای قهرمانی یک ایراد دارد 
جمشید شاه محمدی مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس 
بر این عقیده است که گل محمدی اگر می خواهد تیمش در 
پایان فصل قهرمان شود باید شرایطی را فراهم کند تا برخی از 

بازیکنانش نمایش بهتری داشته باشند. 
 پیروزی مقابل ذوب 

جمشید شاه محمدی در گفت وگو با تسنیم، درباره پیروزی 
یک بر صفر پرسپولیس مقابل ذوب آهن اظهار داشت: ذوب آهن 
مقابل پرسپولیس فقط ۱۰ دقیقه بازی کرد و توانست چند بار 
به دروازه  پرسپولیس نزدیک شود و در سایر دقایق بازی عقب 
کشید و دفاع کرد، البته شیوه بازی ذوب آهن به این شکل است و 
خیلی نمی شود از این تیم انتظار بازی هجومی داشته باشیم، ولی 
جای تعجب است که چرا پرسپولیس خیلی کم موقعیت گلزنی 
مقابل این تیم ایجاد کرد. وی ادامه داد: هافبک های پرسپولیس 
خیلی فعال نبودند و توپ های خوبی روی دروازه ذوب آهن 
نمی فرستادند. امیری پس از رفع مصدومیتش هنوز آن بازیکن 
سابق نشده و نتوانسته است تأثیر خاصی روی عملکرد تیمی 
پرسپولیس بگذارد، ترابی و صادقی هم که مقابل ذوب آهن غایب 
بودند، ولی در بازی های گذشته هم این دو بازیکن از روزهای 

خوب شان دور بودند و به نظر من کادر فنی پرسپولیس باید فکری 
برای این موضوع کند و اگر می خواهد بدون دردسر قهرمان شود، 
باید ایراد خط هافبک تیمش را برطرف و شرایطی را فراهم کند 
تا بازیکنانی مثل امیری، ترابی و صادقی و حتی رفیعی بازی های 

بهتری را به نمایش بگذارند. 
 ویژگی مهم پرسپولیس 

مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس افزود: ویژگی مهم 
پرسپولیس در این فصل این است که گل محمدی مثل خیلی از 
مربیان دیگر به نام بازیکنانش دقت نمی کند و هرکس که شرایط 
و آمادگی بهتری دارد در ترکیب قرار می دهد. مقابل ذوب آهن 
زمانی که دیاباته بعد از چند هفته دوری از فوتبال به زمین 
آمد، یک بازیکن باانگیزه نشان داد که به دنبال گلزنی است، اما 
متأسفانه به لحاظ بدنی خیلی سرحال نبود، مطمئناً در هفته های 
آینده کنار آل کثیر خیلی می توانند به پرسپولیس کمک کنند. 

 شرایط متفاوت 
»اهمیت پیروزی مقابل ذوب آهن در هفته های آتی مشخص 
می شود.«، شاه محمدی با بیان این جمله تصریح کرد: پرسپولیس 
نیم فصل اول را با دو تساوی مقابل ذوب آهن و فولاد آغاز کرد، 

ولی الان شرایط سرخپوشان کاملا فرق کرده است و تیم در مسیر 
خوبی حرکت می کند. وقتی مقابل تیمی بازی می کنید که فقط 
دفاع می کند، بنابراین تنها چیزی که اهمیت دارد کسب سه 
امتیاز بازی است. در بعضی از بازی ها مهم پیروزی است، نه زدن 
گل های زیاد. در نیم فصل دوم تیم ها به سختی امتیاز می دهند و 
تیمی که می خواهد قهرمان شود به دست آوردن سه امتیاز از هر 

چیزی برایش مهم تر است. 
 درخشش عمری 

وی درباره درخشش محمد عمری در هفته های گذشته 
گفت: شکل بازی عمری به گونه ای است که به درد پرسپولیس 
می خورد، این بازیکن خیلی دونده است و در همه صحنه ها 
حضور مثبت دارد، اما مقابل ذوب آهن یک اشتباه داشت که فکر 
می کنم شانس آورد پرسپولیس برنده بازی شد، در آن صحنه  ای 
که در محوطه جریمه ذوب آهن به دیاباته پاس نداد، اگر دوباره 
آن صحنه را نگاه کند از کار خودش پشیمان می شود و اگر 
پرسپولیس به پیروزی نمی رسید هرگز خودش را نمی بخشید. 

 حضور هواداران 
مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس در پایان درباره حضور 
دوباره هواداران در ورزشگاه ها خاطرنشان کرد: خیلی اتفاق 
خوشحال کننده ای است و خیلی خوب می شود که تماشاگران به 
ورزشگاه ها برمی گردند. قطعا انگیزه بازیکنان با حضور هواداران 
چند برابر می شود. ان شاءا... شرایطی فراهم شود که پرسپولیس 

دوباره مقابل هوادارانش در ورزشگاه آزادی بازی کند. 

رضا حسن زاده پیشکسوت استقلال در 
خصوص شرایط فعلی شاگردان ساپینتو در 

لیگ برتر و نتایج به دست آمده صحبت کرد. 
  درباره باخت تیم فوتبال استقلال 

مقابل سپاهان چه نظری دارید؟
 در بازی های اخیری که استقلال در مقابل 
تیم های تراکتور و سپاهان در رقابت های 
لیگ برتر و جام حذفی انجام داده است، 
فوتبال زیبا و پر موقعیتی ارایه نکرده است. 
این فصل استقلال بازیکنانی خوبی جذب 
کرده و یک مربی خارجی هم دارد، اما بد 
بازی می کند. بازی های که انتظار داشتیم را 
از این تیم نمی بینیم. اگر استقلال می خواهد از 
کورس قهرمانی عقب نماند دیگر نباید در هیچ 
مسابقه ای امتیاز از دست بدهد. در حالی که 
قرار بود با حضور این مربی خارجی استقلال 
فوتبال را زیبا بازی کند و نتیجه بگیرد، اما 
خبری از هیچکدام نیست، فوتبال زیبا و نه 

نتیجه. 
  آیا استقلال از لحاظ مهره مشکلی 

ندارد؟!
 استقلال در هر پستی بازیکنان خوبی دارد 
که مثلا در پست دفاع چپ به غیر از جعفر 
سلمانی، بازیکنی مانند ابوالفضل جلالی حضور 
دارد. بازیکنان باکیفیتی در تیم هستند، اما 
چیدمان خوبی در زمین صورت نمی گیرد. از 
سوی دیگر استقلال برای برتری مقابل حریفان 
هیچ پلن و نقشه ای ندارد. من متوجه نمی شوم 
که استقلال چطور بازی می کند و چه کاری 
قرار است انجام دهد.  اکثر بازیکنان خط میانی 
استقلال قدرتی هستند در صورتی که باید یک 
هافبک طراح و بازی ساز در وسط زمین برای 
خط حمله موقعیت سازی و خلق گل کند تا با 
خلاقیت بتواند گره بازی را باز کند. ساپینتو هم 
بهانه دارد که این تیم را من نبسته ام و بازیکنان 
را من نیاورده ام. اینجا سوال پیش می آید که 
چطور این مربی اروپایی سرمربیگری استقلال 

را قبول کرده است. 
  نیمکت استقلال هم شلوغ است!

 استقلال بازیکنان خوب زیادی روی نیمکت 
دارد و این خودش استرس زیادی به بازیکنانی 
که بازی می کنند وارد می کند. این شلوغ بودن 
نیمکت و حضور نفرات خوب در یک تیم 
شاید عمدی نباشد. موضوعی هم که به ذهن 
می رسد این است که برخی از بازیکنان برای 

پیراهن استقلال ارزشی قائل نیستند. 
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